
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kamińskiego 

na 71. posiedzeniu Senatu 

w dniu 24 stycznia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka oraz do prezesa Zarządu PKP 

Polskich Linii Kolejowych SA Ireneusza Merchela 

Szanowni Państwo! 

Zwracam się z prośbą o wskazanie, czy kolejowy dworzec główny w Czechowicach-Dziedzicach 

(woj. śląskie) jest nadal objęty programem inwestycji, w ramach którego gruntownym modernizacjom pod-

dawane są dworce PKP na terenie kraju.  

W przypadku odpowiedzi twierdzącej na zadane pytanie proszę o udzielenie informacji, na kiedy dokład-

nie zaplanowano rozpoczęcie i zakończenie wspomnianych prac i czy istnieje możliwość przyspieszenia ich 

rozpoczęcia. 

Andrzej Kamiński 
 


